
Zn: KRG.001f.2.2024

Protokół Nr 212024

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 20 września 2024 roku.

Ad pkt 1.

Posiędzenie Komi sj t otw orzyŁa Przewodniczqca Anna Budzińska witaj ąc
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdziła, ze na stan 5 członków zgodnie z listq obęcności w posiedzeniu
udział bterze 4 radnych, co Stanowi quorum do podejmowania prawomocnych
decyzj| W obradach nie brałudziału Radny Piotr ociepa.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodn rcZ4ca Komisj i powitała:

- Halinę Soboń - Księgowę oświatowa
. Krzysztofa Bajora - Z-cę Wójta Gminy,
- Piotra Gonerkę - Przewodnlczqcego Rady Gminy,
- Wojciecha Domańskiego - Inspektora,
- MarcinaBuiowicza - PracownikalJrzędu Gminy,
- Jacka Stachurskiego - Inspektora.

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokofu.

Ad pkt 2.
Przewodniczqca Komisji zapoznała zebranych z proponowanym

porzqdktem posiedzenla. Do porzqdku nie wniesiono innych uwag i został on .

j edno głoś nie przyjęty w następuj ęcym brzmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przy1ęcie porzqdku po sied zenia.
3.Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji

z dnia 12 sierpnia 20f4 roku.
4. Kontrola wydatków dla szkół dział'a1qcych na terenie Gminy Fałków za okres

od I stycznia do 31 sierpnraf}2ł roku.
5. Kontrola gospodarki paliwowo - energetycznej w jednostkach Ochotmczych

Straiy Poiarnych.
6. Kontrola celowości i ekonomiki wykorzystania pojazdów będęcych W

posiadaniu Urzędu Gminy.
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7. Gospodarka odpadami stałymi na terenie gminy Fałków. omówięnię
kosztów zwiqzanych zę zbieraniem odpadów komunalnymi i stanu

rozliczen z mięszkańcami za okres od 01 .0I .2024 r. do 3 1' .08.2024 r.

8. Zapoznanie się z matenałamt na najb|tŻsza sesję.
9. Wnioski lzapytania' Sprawy tóznę.
I0 . Zakończenl'e po siedzenia.

Ad pkt 3.
Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Ze wspólnego

posiedzenia Komisji odbytego w dniu 12 sierpniaf}2Ł r.

Ad pkt 4.
W tym punkcie głos zabraŁa Pani Halina Soboń, ktora przedstawiła

informację o wydatkach dla szkół dział.ajqcych na tęrenie Gminy Fatków, która

stanowi załącznik nr 3. Przewodniczqca Komisji zapytała o wydatki na

szkolenia oraz o liczbę uczniów uczęszcząęcych do poszczególnych szkół. Pani
Halina Soboń' odpowiedział.a, zę do PSP w Czermnie vczęszcza I24, do PSP w
Fałkowie 272. Natomiast wydatki na szkolenia uzaleinione Są w
p o szcze gó 1 nych szkołach o d bteiqcych p otrz eb.

Nie zgłoszono więcej uwag do przedstawionej informacji.

Ad pkt 5.
W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodnrczqca Komisji Rewizyjnej

Anna Budzińska udzieltła głosu inspektorowi Wojciechowi Domańskiemu,
który poinformował' że na terenie gminy działą4 4 jednostki ochotniczych
StraŻy Pozarnych. Dwie z nich s4 typu ,,S,,, gdzie oSP Fałków Wyposazona jest

w Stara 266 i zakupionego w 202I roku Mana, a OSP w Czermnie w Stara 266,
Mercedesa ,,Atego'' i RENUALT ' obie te jednostki wpisane SQ w Krajowy
System Ratownictwa Gaśniczego. Dwie jednostki typu ,,M'' to oSP
Starzechowice i oSP Turowice, które wyposazone S4 w motopompy. Wszyscy
kierowcy l' straŻe z motopompami rozltczaj4 się systemem miesięcznym. Na
kaidy miesi4c wydawana jest karta pojazdu, w której opisuję wszystkie
wyjazdy, powroty, rozruchy i odnotow,ąq kazdy zakup paliwa. Inspektor
prowadzi rejestr takich kart.
Norma zuŻycia paliwa ustalona zostata kilka lat temu przez Polski Zwt4zek
Motorowy w Kielcach. W przypadku motopomp normy zuzycia paliwa ustalane
sqprzez Komendanta Głownego Państwowej Straży Pozarnej lub w przypadku
nowego sprzętu przez producenta.



Ad pkt 6.
W tym punkcie głos zabrał równiez inspektor Wojciech Domański', który

poinformował' żę gmina jest w posiadaniu trzech autobusów szkolnych.
Wszystki e z nich sŁai4 do przewozu ucznlów do szkół podstawowych na terenie

gminy. Autobusy wyjezdzajq równtez z ucznlamr na zawody, jeŻeli jest taka

potrzeba, Następnyml' pojazdami sę dwa busy. Jedęn z nich mtędzy innymi
sfuzy do transportu dzieci do ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy
i na potrzeby funkcjonowania GoPS-u w Fałkowie, a drugi, pełni ro1ę pojazdu

technicznego dla pracowników czuwajqcych nad prawidłowym
funkcjonowaniem sieci kanalizacyjnej i wodocięgowej, jak i gminnemu

elektrykowi. Natomiast dwa ci4gniki będ4ce na wyposaŻeniu gminy słuz4 do

prac remontowych lub sprz4tajqcych, abeczka asenizacyjna jest pomocna przy

awariach kana\izacyjnych. Na wyposazeniu sprzętu jest jeszcze pług słuz4cy

zimqdo odśniezania.
Wszystkie te pojazdy rozLiczane S4 według kart dziennych. Codzienne
rozpisywanę Sę rozjazdy i stan paliwa. Wszystkie faktury s4 opisywane pod

względem merytorycznympo wcześniejszym wpisaniu stanu zakupu paliwa.

Ad pkt 7.
Przewodniczqca poprosiła o zabranie gtosu Pana Marcina Buzow.lcza,

ktory przedstawił informację dot. wydatkow i dochodów poniesionych w
zwlqzku z gospodark4 odpadami komunalnymi za osiem miesięcy 2024 roku.-
załączniknr 4.

Ad pkt 8.
W następnym punkcie głos zabrał. Jacęk Stachurski, który omówił

projekty uchwał w spawie nadania nazw ulic w miejscowości Fałków.
Z-caWojtaKrzysztof Bajor wyjaśnił, ze w zwiqzku z powstaj4cymi budynkami
mieszkalnymi, istnieje konieczność nadania nazw ulicom i numeracji
budynków
Pozostajęc przy głosie inspektor Jacek Stachurski przedstawił informację o

planowanej komunaIizacjt dróg na teręnie Gminy Fałków.

Ad pkt 9.
W tym punkcie jako pierwszy głos zabrał radny Stanisław Bernacki, który

zapytaŁ o montaz progu zwa\niaj4cego na ul. Cmentarnej w Czermnie . Piotr
Gonęrka wyjaśnił, Że przy tęj ulicy znajduje się szkoła, i zasadnę jest

umleszlzenie pro g u zw aIniajęcego.



Przewodn rcZqca Anna Budzińsk a zapytała inspektora Woj ciecha Domańskiego
o remont mostów w msc. Rudzisko. Inspektor wyjaśnił, prace realtzowane SQ

przez Zarzqd Dróg Powiatowych i nie zna ich harmonoglamu.
Przewodniczqca zapytała o przeglqdy autobusów szkolnych przed tozpoczęctem
roku szkolnego. Wojciech Domański odpowiędziat', ie badania stanu
technicznego autokarów wykonywane SQ co poł roku.
W dyskusji głos zabraŁ Jarosław Kaczmarek, ktory zwróclŁ się z interpelację w
zwiqzku z pottqcaniem diet w zwiqzku z nieobecnościq na sesji nadzwyczajnej.
Radny Jarosław Kaczmaręk poprosił o interwencję w Zarzqdzie Dróg
Powiatowych dotycz4c4 zakrzaczen t zarośniętych rowów na drogach
powiatowych.
Inspektor Wojciech Domański uzupełnił informację dot. kontroli celowości
i ekonomiki wykorzystanla pojazdów będęcych w posiadaniu lJrzędu Gminy.
Dodał, ze wykorzystywane sę ci4gniki do odśniezania dróg i chodników na

terenie gminy. Gmina posiada równtei piaskarkę t zamlatarkę, które S? uzywane
w miarę potrzeb.

Ad pkt 10.
W zwtqzku zę ztęalizowaniem porzędku posiedzenta Ptzewodntcz4ca

Komisji podziękowała wszystkim za udział' i zamknęła drugie posiedzenie
Komisji.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała

PRZEWODNICZACA
Komisji Rervizyjnej

Rafly Gmiryf, u'Falkowie^
u,x*#*!*'isłx.*
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